
Samrådsmöte i Sjövillan den 7/8-23 
Deltagare från SPF-PRO-SKPF 

 

TRAFIK 

Frågor som ställdes den 9/5-22 om infarten till Skepparegatan och när 

cykelbanan möter cirkulationsplatsen vid Parkvägen. Ingen åtgärd har gjorts på 

över ett år i något av fallen! 

IVO 

Patient lämnad i solen utan tillsyn under lång tid på Haganäset. Vad hände 

sedan! Hur var detta möjligt! 

AKTIVITETER 

Vad görs för att aktivera patienter på demensboendet. 

 

BYGGPLANER 

Vi blir äldre, det är konstaterat, vad har kommunen för byggplaner för oss äldre 

på lång sikt, då inte bara i Karlsborg utan också runt om i kommunen. 

 

PERSONAL 

Vad gör Karlsborgs kommun för att behålla sin personal i äldrevården? Överallt 

i landet klagas det på att personalen slutar i parti och minut. Stress och dålig 

arbetsmiljö är ofta anledning! Finns det inga lösningar? 

 

HEMTJÄNSTINDEX 

Vi önskar information om vad som nu pågår med förbättringsarbetet. 
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